

THE SENATE TASK FORCE ON THE MEECH LAKE  
CONSTITUTIONAL ACCORD AND ON THE YUKON  
AND THE NORTHWEST TERRITORIES

The Honourable Gildas Molgat, *Chairman*  
and

The Honourable Senators:

Bélisle	Le Moyne
Bielish	Macquarrie
Cools	Marchand, P.C.
Fairbairn	"

(Quorum 4)

*Changes in the Membership of the Task Force:*

Pursuant to Standing Rule 66(4), membership of the Task Force was amended as follows:

The name of the Honourable Senator Fairbairn was replaced by that of the Honourable Senator Cottreau. (*Thursday, September 3, 1987*)

The name of the Honourable Senator Kirby was replaced by that of the Honourable Senator Grafstein. (*Thursday, September 3, 1987*)

The name of the Honourable Senator Grafstein was replaced by that of the Honourable Senator Cools. (*Thursday, September 17, 1987*)

The name of the Honourable Senator Cottreau was replaced by that of the Honourable Senator Fairbairn. (*Thursday, September 17, 1987*)

LE GROUPE DE TRAVAIL DU SÉNAT SUR  
L'ENTENTE CONSTITUTIONNELLE DU LAC  
MEECH, SUR LE YUKON ET LES TERRITOIRES DU  
NORD-OUEST

*Président:* L'honorable Gildas Molgat  
et

Les honorables sénateurs:

Bélisle	Le Moyne
Bielish	Macquarrie
Cools	Marchand, c.p.
Fairbairn	"

(Quorum 4)

*Modifications de la composition du Groupe de travail:*

Conformément à l'article 66(4) du Règlement, la liste des membres du Groupe de travail a été modifiée, ainsi qu'il suit:

Le nom de l'honorable sénateur Fairbairn a été remplacé par celui de l'honorable sénateur Cottreau. (*le jeudi 3 septembre 1987*)

Le nom de l'honorable sénateur Kirby a été remplacé par celui de l'honorable sénateur Grafstein. (*le jeudi 3 septembre 1987*)

Le nom de l'honorable sénateur Grafstein a été remplacé par celui de l'honorable sénateur Cools. (*le jeudi 17 septembre 1987*)

Le nom de l'honorable sénateur Cottreau a été remplacé par celui de l'honorable sénateur Fairbairn. (*le jeudi 17 septembre 1987*)